



Referat

Mødedeltagere:

Forkvinde	Ane L. S. Karstensen - AK
Kasserer	Patrick M. Mikkelsen - PM
Bestyrelsesmedlem	Patrizia T. Stabel - PS
Suppleant	Jørgen Juel - JJ

1. Valg af ordstyrer - PS

2. Valg af referent – AK

3. Status omkring økonomi

- Bankskifte + adresseskifte:

Adressen bliver hos PM. AK og PM finder ud med den gamle kasserer og formand mht. bankskifte. Dette skal ske senest d. 11. maj. Samtidigt med bankskifte vil der forsøges at undersøge om Lethica kan have dankort.

- 600 til gode:

Vi kan ikke gøre mere end at hun er kommet på restancelisten hos DDI. Vi kontakter Viking ifm volley til efteråret om personen kan blive restanceret fra volley.

- 5700 for tøj:

Vi skal have lavet faktura, AK kontakter gl. formand og får listen med hvem der har bestilt tøj og hjælper JJ med at lave tekst til fakturaen.

- 200 kr. i klubkontingent hos DDI:

Skal snart betales

- Kørepenge til dirigent og referent:

266 x 2,19= 582,54 kr.

- Medlemmer der har udmeldt sig fra klubben, efter kontingentopkrævning skal stadig betale kontingent, og bliver først udmeldt i 2024.

- Mobilepay boks:

Dette fungerede fint, men medlemmerne kan have mistet tilliden til det efter vi mistede 600 kr. i kontingent på det. Dette bruges derfor kun til salg af drikkevarer eller deltagelse i arrangementer, men aldrig til kontingent.

4. Ansvarsfordeling:

- **PM:** Alt med økonomi (faktura, medlemsliste osv. og mail omkring medlemmer, mail fra bank, afdragsordning, og generelt medlemsservice)



- **JJ:** Conventus og tovholder til discgolflederen.
- **AK:** Hal og nøgle + opbevaring til udstyr (undersøges hos kommune) + kommunikation med kommunen og med DDI, (dog ikke den økonomiske del) og tovholder for breddeidrætten.
- **PS:** Hjemmesiden og SoMe, synlighed (alm. Markedsføring) og skaffe udstyr.

- **Spørge Emil om han vil være sponsorkonsulent, hvis nej så hjælper vi hinanden.**

5. Repræsentantskabsmøde DDI

- DDI's hovedbestyrelse, vi stemmer på dem der brænder for bestyrelsesarbejde
- ES betaler selv udgifterne som bisidder eller han kontakter DDI
- Vi snakker sammen ved næste bestyrelsesmøde om DDI's dagsorden, vi materialerne d. 16. april.

PAUSE

6. Suppleant (Lars, Herluf eller ingen?)

- Der er skrevet til Herluf om han er interesseret. Han snakker med familien og vender tilbage i næste uge.

7. Badminton under breddeidræt?

- **Lise som leder for breddeidræt eller en anden?:**
Badminton bliver lukket fra 2024. Det sættes på dagsorden til ekstraordinær gf.
Finde en ny breddeidrætsleder (jobstilling) og vi tager det også op til medlemsmøde.

8. Haltræning

- Punkt til medlemsmøde. Stemmeseddel om tidspunkterne hvor man kan træne. Evt. kun booke den lille hal.

9. Medlemsmøde/Ekstraordinær generalforsamling:

- Malene og Brian igen, som dirigent og referent. AK spørger dem.
- Foreløbig d. 30. april kl. 11.00 i Huset No7
- Indkaldelse senest d. 2. april. Kl. 11.00 – PS har ansvaret for indkaldelse. AK sørger for medlemmernes mails.

10. Vedtægter:

- Christian Høybye (Formand for START) hjælper os med vedtægterne, og han sender forslag med vedtægtsændringer. Vi kigger på det til næste bestyrelsesmøde. Det skal inkluderes til ekstraordinær gf og Christian vil måske kigge forbi.

11. Opdatering af hjemmesiden

Formand: Samme tekst til hjemmesiden

Kasserer: "Sørge for en stabil økonomi, så medlemmerne kan få størst muligt gavn af det."

HB: "Jeg vil sørge for Lethica's synlighed og sprede budskabet om Lethica.

Suppleant: Samme tekst som før."



PS opdaterer hjemmesiden:

- Leder
- Bestyrelsen
- Udmeldelse
- dokumentation
- Shop

Vi skal have lavet en standard mail til nye medlemmer, som bl.a. indeholder rabatkoder til shop.

12. Evt.

- **Årspris - PS opdaterer (årstal og bestyrelsesmedlemmets underskrift)**
- **Mail – Alle skal have adgang til mail.**
- **Næste bestyrelsesmøde er kun med fokus på ekstraordinær gf og DDI's dagsorden. Bestyrelsesmødet efter det er med fokus på Lethicas strategiplan og visioner.**

Mødet foregår hos PM søndag d. 12. marts kl. 10.00

Næste bestyrelsesmøde